

amfori BEPI

Ein verantwortungsvoller Umgang mit unserer Umwelt betrifft nicht nur unseren direkten Geschäftsbetrieb. Wir müssen dabei die gesamte Wertschöpfungskette betrachten. Diese beginnt am Anfang der Produktentstehungskette.

Daher ist Tom Tailor ein aktives Mitglied der amfori BEPI (Business Environmental Performance Initiative). amfori BEPI unterstützt Unternehmen bei der Verbesserung ihrer Umweltauswirkungen durch die Bereitstellung von Tools und Dienstleistungen. Hierbei werden die Aktivitäten nach elf „Environmental Performance Areas“ bewertet.

Ziel ist es, die Umweltbedingungen in der Lieferkette durch gemeinschaftliche Ansätze zu verbessern. Gemeinsam mit den Lieferanten und den Chemical Compliance Officern werden gezielt Verbesserungspotenziale identifiziert und Maßnahmen zur Verbesserung entwickelt und implementiert.

Erfahre mehr über amfori BEPI:
amfori.org/content/amfori-bepi

Seit 2020 definiert Tom Tailor für jeden Lieferanten (Tier 1) BEPI Ziele und trackt diese über eine Score-Card.

BEPI's 11 Environmental Performance Areas

1. Environmental Management System
2. Energy Use, Transport and Greenhouse Gases (GHG)
3. Water Use
4. Wastewater/ Effluent
5. Emissions to Air
6. Waste Management
7. Pollution Prevention and Chemicals
8. Major Incident Prevention and Management
9. Contaminated Land / Soil and Groundwater Pollution Prevention
10. Land Use and Biodiversity
11. Environmental Nuisances

amfori BEPI

For us, responsibility towards our environment goes beyond our direct operations. We need to take the responsibility across our supply chain and start at the beginning of the product development cycle.

That's why Tom Tailor is a committed member of **amfori BEPI** (Business Environmental Performance Initiative). **amfori BEPI** supports companies to improve their environmental impact by providing a comprehensive range of tools and services. The initiative covers eleven „Environmental Performance Areas“.

The aim is to improve the environmental conditions in the supply chain through joint approaches. Together with the suppliers and our compliance officers, specific improvement areas are identified, measures for improvement are developed and implemented.

Learn more about amfori BEPI:
amfori.org/content/amfori-bepi

Since 2020 Tom Tailor sets BEPI targets for vendors (Tier 1). The target tracking is based on a Score Card.

BEPI's 11 Environmental Performance Areas

1. Environmental Management System
2. Energy Use, Transport and Greenhouse Gases (GHG)
3. Water Use
4. Wastewater/ Effluent
5. Emissions to Air
6. Waste Management
7. Pollution Prevention and Chemicals
8. Major Incident Prevention and Management
9. Contaminated Land / Soil and Groundwater Pollution Prevention
10. Land Use and Biodiversity
11. Environmental Nuisances